
Sverige deltar med ett damlag och ett lag i öppna klassen i Schack-OS i Baku senare i höst. Evgenij 

Agrest ställer sig undrande till att han inte blivit uttagen och att han inte fått någon motivering till 

det. 

Jag har full förståelse för Evgenijs irritation över den dåliga kommunikationen och tar fullt ansvar för 

det. Felet ligger hos mig och jag ber om ursäkt för mina brister där. 

Sveriges Schackförbunds Elitkommitté har i sina diskussioner varit tydliga med att man för att vara 

aktuell måste vara kontinuerligt aktiv. Att under ett och ett halvt års tid endast ha spelat i Elitserien 

och en öppen turnering räcker inte för att anses vara aktiv nog för landslagsspel. 

Jag hoppas Evgenij får möjlighet att öka sitt turneringsspelande igen. Han skulle då bli en välkommen 

förstärkning för vårt landslag. 
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